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Obec Kaluž a, Obecný  u rad,  
Kaluž a 4, 072 36 Kaluž a 

 
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kaluža 

konaného dňa 27. februára 2024  

 

Prítomní: Poslanci: Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Vladimíra Ficová – zamestnanec OcÚ 

  Podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 
 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

2. Schválenie programu rokovania  

3. Zásady hospodárenia obce - schválenie  

4. Výber zhotoviteľa optickej siete  

5. Nákup lyžice k čelnému nakladaču  

6. Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra  

7. Rôzne  

8. Diskusia  

9. Záver  
 

 

K bodu 1 

PRIVÍTANIE, URČENIE ZAPISOVATEĽA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE, 

VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril Jozef Fic, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. 

Konštatoval, že počet prítomných poslancov je 4 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

 

Návrh na zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu predniesol starosta obce  

Jozef Fic 

 
určenie zapisovateľa - Mgr. Vladimíra Ficová 

 
- návrhová komisia:   - Marcel Bendžuch 

     - Jaroslava Sarvajová 

 

-  overovatelia zápisnice:  - Ing. Mgr. Agáta Kováčová  

     - Rudolf Bendžuch 
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Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 1/2024 

 
K bodu 1: Otvorenie, určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženom návrhu: 

 

a) berie na vedomie 

určenie zapisovateľa  - Mgr. Vladimíra Ficová 
 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
b) volí 

- návrhovú komisiu :  - Marcel Bendžuch 

    - Jaroslava Sarvajová 

 

    
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
c) volí 

overovateľov zápisnice:  - Ing. Mgr. Agáta Kováčová  

    - Rudolf Bendžuch 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  členovia návrhovej komisie a overovatelia zápisnice budú 

pracovať v predloženom znení 

 

K bodu 2 

SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASTUPITEĽSTVA 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

2. Schválenie programu rokovania  

3. Zásady hospodárenia obce - schválenie  

4. Výber zhotoviteľa optickej siete  

5. Nákup lyžice k čelnému nakladaču  

6. Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra  
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7. Rôzne  

8. Diskusia  

9. Záver  

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 
Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta obce navrhol doplniť bod programu „Umiestnenie trafostanice na pozemku obce“  

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k doplnenému bodu pripomienky.  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 2/2024 
 

SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASTUPITEĽSTVA 

1.  Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

2.  Schválenie programu rokovania  

3.  Zásady hospodárenia obce - schválenie  

4.  Výber zhotoviteľa optickej siete  

5.  Nákup lyžice k čelnému nakladaču  

6.  Umiestnenie trafostanice na pozemku obce 

7.  Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra  

8.  Rôzne  

9.  Diskusia  

10.  Záver  

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža, v súlade s §12, ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 
 

schvaľuje 
Program rokovania: 

 

1.  Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

2.  Schválenie programu rokovania  

3.  Zásady hospodárenia obce - schválenie  

4.  Výber zhotoviteľa optickej siete  

5.  Nákup lyžice k čelnému nakladaču  

6.  Umiestnenie trafostanice na pozemku obce 

7.  Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra  

8.  Rôzne  

9.  Diskusia  

10.  Záver  
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Hlasovanie 

 počet mená poslancov 

Za:  
4 

Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený a doplnený. 

 

K bodu 3. 

ZÁSADY HOSPODÁRENIA OBCE - SCHVÁLENIE  

Zásady hospodárenia obce boli poslancom zaslané na preštudovanie a neboli doručené žiadne 

pripomienky ani doplňujúce návrhy. 

 

Rozprava 

- poslancom sa v predloženom návrhu zdali byť nezhody, veľká voľnosť a moc starostu, 

nadhodnotené položky, nesúhlasia so schvaľovaním nových zásad hospodárenia obce, je novela 

zákona, treba dodržiavať staré zásady a postupovať podľa nich, zákon sa obchádzal aj 

v minulosti, rozdeľovali sa faktúry tak, aby bola faktúra za jednu službu rozdelená na niekoľko 

faktúr do 1000 €.  Chýba im informovanosť. 

- starosta upozornil, že ide o živý dokument, s ktorým sa neskôr stále dá pracovať, že prvé 

pripomienky boli predložené až priamo na zastupiteľstve. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 3/2024 

 
K bodu: Zásady hospodárenia obce - schválenie 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Schvaľuje 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža v predloženom znení 

 

Hlasovanie: 
 počet mená poslancov 

Za:  0  

Proti: 4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený a doplnený a zásady hospodárenia neboli schválené. 

 

K bodu 4. VÝBER ZHOTOVITEĽA OPTICKEJ SIETE  

 

Po predchádzajúcich stretnutiach so spoločnosťami na zhotovenie optickej siete MINET, 

LEKOS a GECOM je potrebné uzavrieť zmluvu s niektorou spoločnosťou. Všetky tri ponúkajú 

zhotovenie optiky bezplatne 
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Rozprava: 

- poslanci sa vyjadrili, že ich vzhľadom na ponúkané služby, pestrosť služieb a cenu 

najviac oslovila ponuka spoločnosti LEKOS 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 4/2024 

 

K bodu:  VÝBER ZHOTOVITEĽA OPTICKEJ SIETE  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní predložených žiadostí a prezentácií  

Schvaľuje 
Uzatvorenie zmluvy na vybudovanie Optickej siete a rozšírenie kamerového systému spoločnosťou 

LEKOS, s.r.o., Štefana Kukuru 154/14, 071 01  Michalovce 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu 5.  NÁKUP LYŽICE K ČELNÉMU NAKLADAČU  
 

K novému traktoru by bolo vhodné zakúpiť otváraciu lyžicu na nakladanie, cenová relácia po 

predbežnom prieskume trhu je do 3000 €. Je potrebné zahájiť výberové konanie na dodávateľa.  

 

Rozprava: 

- nie je potrebné ešte nejaké príslušenstvo, možno by bola množstevná zľava za viac 

tovaru. Starosta vysvetlil, že momentálne nemal požiadavku od  vedúceho technického úseku. 

Skôr by bolo potrebné zakúpenie nového auta, nakoľko staré už dosluhuje.  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 5/2024 

 
K bodu: Nákup lyžice k čelnému nakladaču 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Schvaľuje 
Zakúpenie prednej otváracej lyžice s príslušenstvom k čelnému nakladaču ZETOR SYSTEM ZL (súčasť 

Traktora ZETOR MAJOR CL80, ŠPZ AA 669KA) do maximálnej sumy 3000,00 €  

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  
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K Bodu 6.  UMIESTNENIE TRAFOSTANICE NA POZEMKU OBCE 

 

Požiadavka na rozšírenie siete trafostaníc vzišla od Východoslovenskej distribučnej, a.s., ide 

o umiestnenie novej blokovej kioskovej trafostanice v zemi na rozšírenie prípojok pod štátnou 

cestou od motokár k parkovisku hotela Glamour, s tým, že v zemi bude uložený a pripravený 

kábel na prípadnú potrebu rozšírenia v budúcnosti. Projekt by bol plne financovaný 

z prostriedkov VSD. Po zrealizovaní bude potrebné zapísať vecné bremeno.Plánovaná 

realizácia by bola do začiatku sezóny. Obcou plánované solárne osvetlenie preto bude musieť 

byť bližšie k motokáram. 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 6/2024 
 
 

K bodu: Umiestnenie trafostanice na pozemku obce 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Súhlasí  

s umiestnením novej blokovej kioskovej trafostanice, nového VN vedenia v zemi a nového NN 

vedenia v zemi  podľa priloženej grafickej situácie na parcelách obce 507/61, 507/1, 510/2, 

548/30 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu 7.  SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNÉHO KONTROLÓRA  

Správu predložil hlavný kontrolór a bola zaslaná poslancom na preštudovanie. 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 7/2024 

 
 

K bodu: Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Berie na vedomie 

Správu Hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

RÔZNE 

- starosta predniesol informáciu o:  

- stave rekonštrukcie budovy bývalej pošty, najnižšia ponuka prišla na práce za 700€, 

pričom materiál hradí obec 

- mapa virtuálneho cintorína je pripravená, je možné do nej nahliadnuť na stránke 

www.slovenskecintoriny.sk, môže sa pristúpiť k schváleniu VZN  

- pripravuje sa výjazdové rokovanie vlády 

- príprava knihy o obci, ktorú začal ešte Ing. Čuchran, bolo by dobré pozháňať fotografie 

od obyvateľov do obrazovej prílohy 

- mal stretnutie s riaditeľom vojenských lesov, prisľúbili prečistenie odvodňovacieho 

žľabu po preschnutí terénu nad Kamencom 

- spor Čuchran – Obšatnik „kone“, stretnutie s právnym zástupcom obce bolo 14. februára 

2024, v ten istý deň doniesla sťažnosť na p. Obšatnika pani Zolotová, takže bude 

potrebné ďalšie stretnutie 

- máme naplánované MDD (1. júna 2024) a obecnú tancovačku (15. júna 2024), možno 

bude okolo 21. - 22. júna 2024 pri bazénoch stretnutie veteránov 

- bolo dokončené výberové konanie na projektanta MŠ, potom bude nasledovať proces 

verejného obstarávania na zhotoviteľa  

- absolvoval stretnutie s VVS, a.s., kde boli ďalšie pripomienky k územnému plánu, mali 

nesúhlasné stanoviská k odpadovým vodám z extravilánu obce, dospelo sa ku 

kompromisu, pán Hudec spracováva pripomienky k územnému plánu 

- od 1. marca 2024 bol zvolený nový riaditeľ Zemplínskej oblastnej organizácie 

cestovného ruchu pán Tibor Tabak, verí že zvolením nového riaditeľa sa napravia 

vzťahy s KSK,  

- Sarvajová – bolo by dobré podpísať zmluvu s SVP na pozemky medzi bývalou Vojenskou 

zotavovňou a hotelom Glamour, aby opäť neprišiel niekto, kto tam bude „podnikať“ na úkor 

obce, navrhuje, aby bufetári uzatvárali zmluvu na vývoz odpadu priamo so spoločnosťou 

FURA a nie cez obec a až potom dostali povolenie na otvorenie, ďalej žiada presné 

definovanie položiek v rozpočte na ich presnejšie definovanie  

- Kováčová – dať bufetárom informácie ohľadom otváracích hodín, hluku a vývozu odpadu 

a vyzvať na spoluprácu s bufetármi,  

 

K bodu 7 

DISKUSIA 

- viedla sa diskusia ohľadom vodovodnej a kanalizačnej siete na stredisku Kamenec 

v rekreačnej oblasti 

- p. Kudroč chcel vedieť výsledok rokovaní petície „Ticho na Šírave“, aj keď VZN bolo 

prijaté, pokuty sa nedávajú, treba spolupracovať s hygienou, s políciou a hlavne musia poslanci 

tvrdo ísť za svojim cieľom 

- obyvatelia chceli vedieť, čo má obec z diskoték na Kamenci, je potrebné to riešiť, 

z diskoték obec nemá nič, len neporiadok na pláži a hluk. 

 

http://www.slovenskecintoriny.sk/
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K bodu 8 

ZÁVER  

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie o 17:50 ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Jozef Fic 

starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisu: 

 

 

Ing. Mgr. Agáta Kováčová  ............................................................ 

 

Rudolf Bendžuch   ............................................................ 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Vladimíra Ficová 


